

World Arabian Horse Organization Newbarn Farmhouse, Forthampton, Gloucestershire GL19 4QD UNITED KINGDOM Tel: +44 (0) 1684-274455 Fax: +44 (0) 1684 274422 email: waho@btconnect.com

## 22 September 2015

Dr. Ruslan Khalilov The Russian Arabian Stud Book Equine Research Institute 391105 P.O. Riazan Region, Rybnoe District RUSSIA

Dear Dr. Khalilov

We are very pleased to acknowledge safe receipt of Russia's payment by bank transfer in the sum of £1,218.00 (British pounds sterling) which represents your Annual WAHO Membership Renewal Fee for 2015 and your Foal Levy for 2014. Thank you very much for this payment. We have also received, with thanks, your completed 2015 annual WAHO Membership renewal form.

We very much hope that 2015 will be another successful year for the Arabian horse owners and breeders of your country, in every equestrian sphere in which their Arabians take part, both nationally and internationally, and of course we wish them all many fine foals. We always enjoy reading about the fine horses which have been awarded Russia's annual WAHO Trophy.

We would also like to take this opportunity to thank you for your continued support of the World Arabian Horse Organization. Should you ever have any queries or concerns which you think WAHO could help you with, or if you need to order any WAHO Export Certificates, please contact this office.

With kind regards,

Katrina Murray,

Executive Secretary, WAHO

## 22 сентября 2015

Др Руслан Халилов Российский Арабский Студ Бук Научно-исследовательский институт коневодства 391105 П/О Рязанская обл, Рыбновский р-н Россия

Уважаемый Др Халилов,

Нам очень приятно сообщить о благополучном получении оплаты России банковским переводом суммы в £1,218.00 (британских фунтов стерлингов), что представляет собой плату ежегодного обновления членства в ВОАК на 2015 год и плату за жеребят, полученных в 2014 году. Большое спасибо за эту оплату. Мы также получили, и очень благодарны, заполненную вами ежегодную форму обновления членства ВОАК 2015.

Мы очень надеемся, что 2015 год будет еще одним успешным годом для владельцев арабских лошадей и заводчиков вашей страны во всех сферах коневодства, где участвуют арабские лошади, как в национальных, так и в международных, и конечно мы желаем вам получить много замечательных жеребят. Нам всегда приятно читать о прекрасных лошадях, которые были награждены в России ежегодным ВОАК Трофеем.

Мы также хотим воспользоваться этой возможностью и поблагодарить вас за вашу постоянную поддержку Всемирной Организации Арабского Коневодства. Если у вас возникнут какие-либо вопросы или беспокойство в чем по вашему мнению ВОАК может быть вам полезна или вам необходимо заказать сколько-то ВОАК Экспортных Сертификатов, пожалуйста, свяжитесь с нашим офисом.

С наилучшими пожеланиями

Катрина Мюрей Исполнительный секретарь